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Referat fra bestyrelsesmøde  afd. 7                                         den. 11.-10.-2011. 

 

Ruth startede mødet med at takke for opmærksomheden i anledning af hendes 75 års 

fødselsdag. 

Ruth  meddelte at Peter Gilbert har modtaget en afskedsgave, for udtrædelse af 

bestyrelsen. 

 

Der blev budt velkommen til de to nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

Godkendelse af referater fra forrige møde og afdelingsmødet. 

Begge referater godkendt: 

 

Konstituering af bestyrelsen. 

Formand : Henning Andersen. 

Næstformand: Rita Nielsen. 

Kasserer: Ruth Kolding. 

Referent: Henny Rasmussen. 

 

Fremover er bestyrelsen også aktivitetsudvalg, og planlægning af arrangementer vil 

finde sted på bestyrelsesmøderne. 

 

Suppleanters deltagelse i bestyrelsesmøder. 

Der var bred debat om suppleanters deltagele i bestyrelsesmøder. 

Det blev vedtaget at 1. suppleanten deltager i møderne. 

Hvilket betyder at Pia Hansen deltager i de fremtidige møder. 

 

De fremtidige bestyrelser, beslutter ved konstitueringen om suppleanters 

deltager i bestyrelsesmøder. 

 

Meddelelser fra formanden. 

Dorthe og Sille fik udleveret nøgler. 

Henning orienterede om vigtigheden af tavshedspligten. 

 

Telefonliste udleveret til alle bestyrelsesmedlemmer. 

 

Dorthe har i en periode undret sig over et meget skarpt lys på en altan Uttrupvej 10. 

Flere i bestyrelsen havde også bemærket det. 

Måske er det ikke nødvendigt at bruge så meget strøm til lys på altanen. 

Det kan ikke være energi besparende. 

Henning tager det med til kontoret. 
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Tidligere containerplads Uttrupvej, laves om til trailer parkering. 

 

Mågegener: 

Da vi i området er meget plaget af måger, forsøger kontoret at få en dispensation fra 

Aalborg Kommune, til at få en af deres jægere til at komme at skyde nogle her i 

efteråret. 

 

Fjernelse af gamle cykler: 

Der kommer opslag i opgangene om hvornår oprydningen vil finde sted. 

 

Molokker og flaskecontainere. 

SBH havde ansøgt om at få syv flaskecontainere, men vi er på nuværende bevilget 

tre, som dog er meget store. 

Der kan ansøges om flere flaskecontainere i 2012. 

 

Storskraldsrum. 

Da der tit står ting og sager nedenfor opgangene, ofte i forbindelse med fraflytninger 

eller ny investeringer, kan det være fordi beboerne ikke er klar over der findes 

storskraldsrum. 

 

Kan der på informationssedlen i opgangen,  findes  plads til at man kan orientere om 

hvor præcist storskraldsrummene findes. 

 

Piletræer. 

En beboer har klaget over de høje piletræer der er på kommunes grund, ved 

vendepladsen Uttrupvej 8. 

De tager meget lys fra lejlighederne i de nærmeste opgange. 

Bestyrelsen kan godt forstå problemet, men da det er en kommunal grund opfordres 

det til at beboeren selv tager kontakt til teknisk forvaltning og fremfører 

problematikken. 

 

Nyt fra OG 

Der har været afholdt møde i 4. kreds. den 21.-9.-2011. 

Mødet blev afholdt i SBH, lokaler i Søparken. 

Jens Erik fortalte om den forestående renovering i afd. 12. 

 

 Nye priser på antennepakker. 

Der bliver nye priser på antennepakker fra jan.2012. 

Der skal forhandles med program leverandørerne, om at de afregner direkte med den 

enkelte beboer. 
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Trappevask: 

Afd.7. 

Priserne på trappevask stiger kr. 3.00  pr måned,  

Prisen pr. januar 2012   kr. 98.00 

 

Fjordparken i Hals. 

Nybyggeriet  er færdigt og beboerne indflyttet. 

 

Sager til drøftelse/ debat. 

Administrationen har indhentet tilbud på flg. 

Hegn Uttrupvej 18 , omkring grill/ bænkeområdet.         Pris kr. 5.500. 

Hegn Uttrupvej 19, omkring bænke/grillområdet.           Pris kr. 15.273.50. 

 

Havesiden Abildgårdsvej  50-64. 

Henning og Rita havde et bud på hvordan det kan komme til at se ud. Ingen priser 

endnu. 

Henning udsøger om ikke de gamle fliser der har lagt hvor molokkerne etableres, kan 

genanvendes som underlag i det kommende bænkeområde. 

 

Aktiviteter. 

Der er indkøbt et mundstykke til støvsugeren i Billard pris kr. 150.00. 

 

Renovering 

Henning har gennemgået listen fra forårsgennemgangen. 

Murene er færdige med deres opgaver. 

Henning taler med Allan om de ting der ikke er ordnet endnu. 

 

Evt. 

Listen på ” klubformænd” i afd. 7 revideres. 

 

Næste møde. 9. november kl. 18.00. 

 

Referent Henny. 

 

 

 

 

 

 


